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Styrelsen har haft fyra styrelsemöten under året. 
  
VÄGARNA 
 
PEAB fortsatte VA-projektets fas 2 i augusti och blev avslutat före jul.  En avslutande inspektion 
genomfördes med kommunen i januari.  
PEAB har gjort en mycket bra jobb med att återställa/bygga upp vägarna på nytt.  
 
Det har varit en mild vinter utan behov av isgrusning. 
Dammbindning blev utfört i slutet av maj och kantklippning blev utfört  dagarna före midsommar. 
 
ALLMÄNNINGARNA 
 
I början av juli gick Jan-Erling Ohlsson, Reinhold Geijer och Lina Lundin igenom alla föreningens 
ansvarsområden. Underhållsplanen blev uppdaterad. Eget ärende på årsmötet. 
Nytt platsbesök/inventering utförs före årsmötet i juli 2018. 
 
DIKNING 
 
Vi har lagt en preliminär plan för dikning. I samband med VA-projektet har PEAB återställt många av dikena. 
Det resterande behovet av dikning kommer att påbörjas under kommande vinter. Eget ärende på årsmötet. 
 
 

Kämpersvik 2017-07-22  
Styrelsen för Killebäcks vägförening 

 
 
 
 


